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ACTA DE LA REUNIÓ DEL DIA 20 D’OCTUBRE  DEL 2014 DE L 
CONSELL ESCOLAR MUNICIPAL. 

 

Dia:  20 d’octubre de 2014 

Hora: 17:40 h 

Lloc:  Escola Els Pins de Cabrianes.  

 

Assistents:  

Llar d’Infants l’Esquitx 

CEIP. Els Pins 

� Sr. Joan Palomeras, director 

� Sra. Lluisa Quesada, representat del professorat. 

� Sra. Roser Vila, representant del professorat.  

� Sra. Lara Pascual, representant de l’AMPA 

CEIP. Torres Amat 

� Sra. Fina Ginesta, directora 

� Sra. Elena Padrós, representant del professorat.  

� Sra. Anna Martínez, representant de l’AMPA 

Escola Vedruna 

� Sra. Magda Casòliva, directora. 

� Sra. Lourdes Soler , representant del professorat 

� Sr. Xavi Miranda, representant de l’AMPA 

IES Llobregat 

� Sra. Marta Sellas, directora 

� Sra. Rosa Colell,  representant del professorat 

� Sra. M. Alba Tomàs, representant del personal no docent. 

Escola Municipal de Música. 

• Sra. Ruth Matamala, directora 

Ajuntament 

• Sra. Rosa Argelaguet , Regidora d’Educació 

• Sr. Ramon Trinidad, representant d’ICV 

Secretari del C.E. M. 

• Ramon Garcia Alamillo, Tècnic d’Educació 
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En presència de les persones esmentades en l’encapçalament d’aquesta acta i havent 

excusat la seva assistència el Sr. Alcalde , la resta de Regidors que formen part 

d’aquest Consell comença la reunió amb el següent ordre del dia:  

 

1. Aprovació, si s’escau, de l’acta de la reunió anterior. 

2. Número de matrícules per al curs 2014/15 

3. Aspectes a destacar de la vida escolar del centre a l’inici del curs.  

4. Seguiment i control. 

5. Temes sobrevinguts. 

6. Precs i preguntes.  

 

Desenvolupament de la reunió:  

 

1. Aprovació, si s’escau, de l’acta de la reunió an terior. 

 

Un cop llegida l’acta de l’anterior consell , s’acorda aprovar-la per unanimitat.  

 

2. Número de matrícules per al curs 2014/15.  

 

Escola els Pins:   49 alumnes en total. 

    17 a Educació infantil 

    32 a Primària. 

 Noves incorporacions al centre: 

    7 alumnes a P3 

1 alumne a P5 

 

Escola Vedruna:  224 alumnes en total a l’escola.  

    31 a la Llar d’infants. 

    193 de P3 a 6è.  
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Escola Torres Amat 374 alumnes en total a l’escola 

 Noves incorporacions al centre: 

    41 alumnes a P3 

    1 alumne a P4 

    1 alumne a 1r.  

    6 alumnes a 2n 

    1 alumne a 4rt.  

 

Institut Llobregat  399 alumnes en total al centre.  

    259 alumnes d’ESO 

    86 alumnes de Batxillerat 

    42 alumnes de CFGM 

    15 alumnes de CFGS.  

 

Escola Música  220 alumnes en total a l’escola 

    156 alumnes de Sallent 

    64 alumnes de fora del municipi. 

    23 alumnes de sensibilització (P3, P4 i P5) 

    

 

3. Aspectes a destacar de la vida escolar del centr e a l’inici de curs.  

  

Escola Vedruna. 

La directora del centre destaca que aquest curs s’ha posat en funcionament un 

aula nova a la Llar d’infants de l’escola en la qual hi acullen infants nascuts a 

l’any 2014. (Aula P0), això ha fet que s’hagi augmentat la plantilla del centre 

amb dues educadores  més. Actualment hi ha 6 infants en aquesta aula.  

 

Escola Torres Amat.  

La directora de l’escola explica que hi ha hagut una reestructuració de l’equip 

directiu de l’escola ja que l’anterior directora ha assumit altres responsabilitats 

dins el departament d’Ensenyament. També manifesta que estan molt contents 

amb la vorera que s’ha construït al passeig de la Biblioteca; però alhora informa 

dels actes vandàlics que es produeixen a l’exterior del centre (més 

concretament al carrer Montesori) i  demana que es prenguin les mesures 
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oportunes per tal d’evitar-los. La directora comenta que s’ha informat a la policia 

local i que la regidoria d’educació també està al corrent, així com també 

manifesta que són conscients què és una qüestió de difícil solució.  

 

La regidora d’educació comenta que s’està estudiant quines mesures es poden 

prendre per tal d’evitar aquest tipus d’actes. Comenta que s’ha parlat de posar 

una porta per tal que no es pugui accedir a aquest carrer, però això és inviable i 

alhora es podria accedir des de la muntanya. El fet d’augmentar la barana/reixa 

que hi ha a la muntanya té un cost molt elevat i s’està estudiant la possibilitat de 

què l’empresa constructora de les obres del Torres Amat i el Departament 

d’Ensenyament pugui canviar-la per tal de fer-la més alta. La regidora comenta 

que s’hi està treballant per tal de resoldre-ho. 

 

Per finalitzar, la directora de l’escola Torres Amat comenta que l’escola 

organitza la 5a marató de donació de sang el proper dia 25 de novembre de 3 a 

8 de la tarda i convoca a tothom a participar-hi. L’AMPA de l’escola demana que 

es pugui arreglar l’alarma ja que sona constantment. La regidora pren nota de 

totes les qüestions que s’han comentat per tal de poder solucionar-les.  

 

Escola Municipal de Música.  

La directora comenta que l’inici de curs ha estat força accidentat, ja que a 

principis de novembre hi ha dos professors que comuniquen que deixen la seva 

feina, un altre que agafa una baixa ja que l’han detectat un càncer i per últim 

també hi ha una professora que properament agafarà la baixa per maternitat. 

Tot això ha fet que s’hagin de contractar  diferents professionals per tal de 

començar les classes amb normalitat. L’aposta per el canvi de model de l’escola 

ha anat bé, s’ha augmentat el número d’alumnes i s’ha recuperat l’alumnat de 

sensibilització. Els professors que han plegat de la feina al mes de setembre ho 

van fer perquè no hi estaven d’acord amb aquest nou sistema educatiu.  

 

Institut Llobregat. 

La directora comenta que el centre ha entrat en la formació DUAL oferint un 

cicle de grau superior en transport i logística. Aquest tipus de formació posa en 

contacte a l’estudiant amb una empresa del sector el segon any de la seva 

formació i això els pot permetre la seva integració al món laboral.  La directora 
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continua dient que en aquests moments s’està treballant per tal de poder oferir 

tota la formació professional del centre a través d’aquest nou sistema DUAL.  

Per una altra banda, continua la seva intervenció comunicant que el centre està 

portant a terme un projecte educatiu ILEC relacionat pel gust per la lectura i dins 

de les accions que es durant a terme hi ha una xerrada que porta per títol “Llegir 

per aprendre” a càrrec del Sr. Enric Queralt que tindrà lloc el dimecres 

d’aquesta setmana a les 15:40h per a tots els professionals del centre i aprofita 

l’avinentesa per convidar a totes les persones dels altres centres educatius del 

municipi que vulguin i puguin venir a assistir-hi.  Per finalitzar la seva intervenció 

comenta que durant el mes de novembre es realitzaran un seguit de xerrades 

informatives per als pares i mares de 5è i 6è de primària sobre el funcionament 

del centre escolar. Han seguit les recomanacions dels centres de primària i es 

faran tres xerrades informatives que seran les següents: 

• 19 de novembre de 2014 Escola Guillem de Balsareny 

• 17 de novembre de 2014 Escola Torres Amat de Sallent 

• 27 de novembre de 2014 Institut Llobregat de Sallent 

 

També explica que probablement l’insitut de Sallent serà el centre referent per 

tal de realitzar el Batxillerat dels alumnes de institut escola de Navàs.  

 

Escola els Pins. 

El director de l’escola comenta que han pogut mantenir aquest curs les 4 

tutories  i que el centre també compta amb la presència de una professional 

més per al projecte que s’està desenvolupant en relació a l’anglès i expressió 

artística. Per una altra banda, comenta que hi ha un seguit de temes relacionats 

amb el manteniment de centre que caldria solucionar-ho perquè alguns d’ells 

comencen a ser urgents.  

 

4. Seguiment i Control.  

 

En aquest moments pren la paraula el tècnic d’educació per tal d’explicar un 

seguit de qüestions i dades relacionades amb els següents projectes 

municipals: 
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CURSOS DE PREPARACIÓ DE LES PROVES D’ACCÉS A CICLES FORMATIUS.  

Grau Mitjà.  

 

Curs 2013-14 

• En aquest programa hi participen 43 ens locals de la província de 

Barcelona.  

• El municipi de Sallent ha tingut un 30,6 % de baixes al llarg del curs. Els 

motius d’aquestes baixes han estat: 

o Trobar una feina. 

o Conciliació vida familiar. 

o Manca d’interès i falta d’assistència.  

(Comparativament a la resta de municipis que realitzen el curs estem 

aproximadament iguals. 31,5 % d’abandonaments) 

• El municipi de Sallent va inscriure el 72,2% dels alumnes a les proves 

d’accés mentre que el percentatge a nivell global del programa és de 65.7% 

• No obstant finalment es presenten a les proves un 61.1% dels alumnes 

(global és un 60, 8%) 

• Superen les proves d’accés el 45,5% dels que es presenten a la prova 

d’accés i la nota mitjana dels aprovats és de 6.4 punts.  Les dades globals 

són 75 % i 7.2 punts.  

• El % dels alumnes que superen la prova i s’inscriuen en un cicle formatiu és  

del 80% (global 78.1%). 

• El grau de satisfacció de l’alumne respecte al curs és d’un 7 

Curs 2014-15 

• Alumnes matriculats al curs: 16 
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• Alumnes que repeteixen curs: 8 +1 (que l’any passat no es va matricular) 

• Alumne que repeteix curs per tal de presentar-se a les proves de la ESO: 1 

• Nou alumnat: 6 

• Edat dels alumnes: 

16-18 anys: 56,25 % de l’alumnat 

19 a 25 anys: 18,75 % de l’alumnat 

Més de 40 anys: 25% de l’alumnat 

 

 Sallent Global  

% alumnes inscrits que es donen de baixa al llarg del curs 30,6% 31, 5% 

% alumnes que s’inscriuen a les proves 72,2% 65,7% 

% alumnes que es presenten a les proves 61.1 % 60,8% 

% d’alumnes que superen la prova sobre els que es presenten 45,5% 75% 

% d’alumnat que supera la prova que s’inscriu en un CF 80% 78,1% 

Nota mitjana dels alumnes que superen la prova 6.4 7.2 

Nota mitjana dels alumnes que es presenten a la prova 5 6.2 

Grau de satisfacció de l’alumne respecte el curs 7 8,1 

 

% d’alumnes que es van presentar a la prova i que s’han tornat a matricular aquest 

curs: 50 % 

 

% d’alumnes que no es van presentar a la prova però que han tornat a matricular-se al 

curs. 34%. 

 
Grau superior.  

Curs 2013-14 

• En aquest programa hi participen 24 ens locals.  

• El municipi de sallent ha tingut un 63.3 % de baixes al llarg del curs mentre que 

el global és de 30,2%. Els motius de les baixes han estat diversos.  
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o Conciliació vida familiar  

o Trobar feina 

o Dificultats per l’aprenentatge en relació al nivell dels continguts de la 

prova.  

• El municipi de Sallent va inscriure a la prova 30 % dels alumnes que van 

començar el curs. (64.7% globlal) 

• El 26,7 % d’aquests es van presentar a la prova. (60,3 %) 

• El 62,5 % superen la prova sobre els que es presenten  (73,3 %) 

• Els alumnes que superen la prova obtenen una nota mitjana de 7 (7.2 global) 

 Sallent Global 

% alumnes inscrits que es donen de baixa al llarg del curs 63.3% 30,2 % 

% alumnes que s’inscriuen a les proves 30 % 64,7% 

% alumnes que es presenten a les proves 26.7 % 60,3% 

% d’alumnes que superen la prova sobre els que es presenten 55,6% 68,4% 

% d’alumnat que supera la prova que s’inscriu en un CF 62.5 % 73,3% 

Nota mitjana dels alumnes que superen la prova 7 7.2 

Grau de satisfacció de l’alumne respecte el curs 8,5 7.6 

 

Curs 2014-15 

• Alumnes matriculats al curs: 19 

• Alumnes que repeteixen curs: 1 

• Edat dels alumnes: 

18 a 25 anys: 89.47 % de l’alumnat 

Més de 30 anys: 10,53 % de l’alumnat 

• El 57,89 %dels alumnes tenen un cicle formatiu de grau mitjà. 
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• El 42.11 % restant no han realitzat grau mitjà, han començat el batxillerat, 

no tenen l’ESO... 

Estratègies/metodologies que s’han incorporat de ca ra al nou curs:  

• Establir un protocol d’absentisme per tal de controlar d’una manera més 

eficaç els motius de baixa. 

• Establir un seguiment amb les famílies dels alumnes menors d’edat com a 

mínim una reunió al mes per tal d’implicar-los en el seu procés 

d’aprenentatge dels seus fills/es.   

•  Un cop analitzades les necessitats dels alumnes, establir mecanismes de 

suport pel que fa a l’adquisició dels continguts de cada assignatura 

(augmentar l’horari, preparar activitats especials, fer diferents 

agrupaments... ). 

• Introduir una hora de tutoria setmanal que ajudi als alumnes en l’elecció del 

CFGM o grau superior que vulguin realitzar així com també per treballar 

tècniques d’estudi i cohesionar el grup.  

• Realitzar alguna activitat fora de l’horari lectiu de caràcter més lúdic per tal 

de potenciar la cohesió de grup, la confiança i proximitat dels docents i 

l’alumnat. (celebració del Nadal, visita de la fira de l’estudiant... ).  

• Establir unes instruccions d’inici de curs per tal que els docent tinguin clar 

quins objectius es plantegen i com els aspectes organitzatius i generals del 

curs. 

• Establir reunions setmanals amb el professorat per tal de comunicar les 

incidències del curs, detectar possibles problemes i buscar solucions. 

• Organitzar tant els temaris com la metodologia de treball de les 

assignatures de tecnologia i món físic del grau mitjà per tal de potenciar els 

coneixements de l’alumnat i evitar l’absentisme detectat aquest curs. 
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CONSELL D’INFANTS MUNICIPAL. 

S’ha de procedir a l’elecció dels nous consellers durant el mes d’octubre, per tal de 

constituir-lo a finals de novembre, i poder tenir la primera sessió del consell la 

primera o segona setmana de novembre.  

L’acte de constitució del Consell d’infants serà el proper 29 de novembre a les 11 

del matí.  

En aquest moment s’ha demanat als centres escolars que ens diguin quin dia els 

anirà més bé per fer el taller i poder fer l’elecció dels Consellers infantils.  

 

PROGRAMA DE MILLORA DE L’ÈXIT ESCOLAR. 

El dia 1 d’octubre es va fer la Taula Territorial d’Educació on es van presentar a 

tota la comunitat educativa les accions dutes a terme durant el curs 2013-14 i es 

van anomenar aquelles accions noves que es portarien a terme aquest curs. 

També es va gaudir d’una xerrada taller a càrrec de Anna Marín, coach. 

En aquests moments s’ha realitzat la reunió amb els equips directius de primària i 

secundària en la qual s’han establert el calendari de les diferents reunions i 

accions i estem pendents que ens prioritzin quines activitats volen portar a terme al 

centre per als alumnes de sisè i primer d’ESO.  

Comissió d’anglès: durant el primer trimestre penjaran presentacions dels alumnes 

de sisè al bloc. Al segon trimestres els alumnes de secundària prepararan un taller 

de manualitats en anglès que realitzaran a cada centre de primària. Durant el 

tercer trimestre els alumnes de primària realitzaran un recull de les activitats fetes 

conjuntament que lliuraran als alumnes de secundària.  

Comissió de matemàtiques: S’ha reunit al mati.  

Comissió d’educació infantil: durant el mes de novembre es farà primera reunió per 

tal d’establir calendari i accions a dur a terme.  

Xerrades pares:  

• El dia 15 d’octubre s’ha iniciat un taller que dura tres dies i que porta per 

títol: “Acompanyar els nostres fills/es en la presa de decisions” (22 i 29 

d’octubre). 

• Hi ha pares i mares perfectes? (El dia 10 de novembre a les 17:30 a la Sala 

Sindicat de Balsareny). 
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• Reptes i habilitats per negociar en família. (28 de gener, 2 i 4 de febrer a 

l’institut) 

• De què no es parla a casa? A partir del febrer de 2015.  

La regidora d’Educació pren la paraula per tal d’informar sobre l’Espai de 

Debat Educatiu  comentant que per falta d’assistència es va deixar de realitzar 

el curs passat però que abans que arribi el Nadal, es repartirà per a cada família 

un bloc en el qual es recullen totes les conclusions que es van portar a terme 

durant el període en el qual es va portar a terme aquest projecte. El bloc està 

protagonitzat per dos personatges que s’anomenen el Salle i la Tina i en aquest 

moments s’està acabant de confeccionar.  

 

Pel que fa al SIAF, el tècnic d’Educació comenta que s’ha iniciat durant el mes 

d’octubre, que el fet de realitzar un procés selectiu per escollir a l’educadora 

social que el dinamitza ha fet que s’iniciés més tard del que estava previst. 

Continua comentant que en el proper consell escolar es podran donar més 

dades sobre l’organització i funcionament d’aquest servei. La directora de 

l’escola de música pren en aquests moments la paraula per tal de comentar que 

hi ha una novetat respecte al SIAF ja que durant aquest curs els alumnes s’han 

incorporat als grups classe ordinaris de l’escola i no es fa un taller musical 

expressament per ells.  

 

Per finalitzar amb aquest punt, el tècnic d’educació comenta en relació al 

projecte SABANA  que en aquests moments s’està pendent d’aprovar un 

conveni de col·laboració amb una empresa de Navàs per tal d’acollir una 

alumne de l’institut que és d’aquesta població i també comenta que 

properament hi haurà dues alumnes que iniciaran la seva formació a la 

residència St. Bernat i una a la Llar d’infants l’Esquitx.  

 

5. Temes sobrevinguts. 

 

La regidora d’Educació comenta que des d’algun centre educatiu es va demanar 

informació al respecte de la vacuna del papil·loma . En aquest sentit, es va 

posar en contacte amb el CAP Sallent per tal d’informar-vos de la demanada i 

aquest van comentar que no hi hauria cap inconvenient de fer alguna xerrada 
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explicativa per part de la pediatre del centre a les escoles que ho sol·licitessin, 

ja que no existeix cap fulletó informatiu prou clar i didàctic com per tal de 

repartir-lo a les famílies. L’escola Torres Amat comenta que ja han vingut a 

realitzar la xerrada. L’escola Vedruna comenta que s’informa a les famílies 

sobre el Pla de Vacunació.  

 

El tècnic d’educació pren la paraula per tal d’informar que està pendent 

d’aprovació els convenis per al foment de la reutilització de llibres de text que 

com cada any s’estableixen entre l’Ajuntament de Sallent i els centres escolars 

de primària i secundària del municipi. Tan bon punt s’aprovin es procedirà a fer 

els pagaments corresponents.  També comenta que els cursos de català que 

organitza cada any l’ajuntament de Sallent no han tingut un gran número 

d’inscripicions i per tant s’han suspès els del nivell B, C i D. S’ha intentant fer 

algun curs que pogués agrupar els alumnes del nivell B i C que estiguessin 

interessats però al final no els va acabar de convèncer la proposta; així doncs, 

només, s’està realitzant el nivell bàsic que es porta a terme els dilluns a la tarda 

a l’escola Torres Amat.  

Per finalitzar amb aquest punt de l’odre del dia, el tècnic d’educació també informa 

que la Diputació de Barcelona ha escollit a l’ajuntament de Sallent per participar en 

un projecte sobre la Mancomunitat de Catalunya ja que el nostre municipi té un 

vincle especial al respecte ja que s’hi va crear la primera biblioteca de la província 

de Barcelona.  Aquest projecte es realitzarà per alumnes de Batxillerat de l’institut 

de Sallent que hauran de fer un treball de recerca sobre algun tema relacionat amb 

la Mancomunitat, aquest treball es complementarà amb una visita temàtica guiada 

a la Biblioteca Nacional de Catalunya i amb materials que aquesta mateixa posarà 

a l’abast de l’alumnat. El procés de treball finalitzarà amb una exposició pública 

dels treballs, a la biblioteca de Sallent. L’objectiu és promoure la lectura a través 

d’un procés de recerca que culmina amb un acte obert a tot el municipi. A més a 

més, es vol enregistrar el procés de treball en les seves diferents fases per fer un 

muntatge audiovisual. 

6. Precs i preguntes.  

 

La directora de l’institut Llobregat comenta que aquest curs tornaran a participar 

en el programa de televisió del Canal Taronja amb els alumnes de 1r de 
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Batxillerat. També explica que els alumnes de 4rt d’ESO participaran en el 

concurs de ràdio “Els Optimistes”. 

La directora de l’escola Vedruna pren la paraula per tal de comentar que en els 

darrers consells escolars es va quedar que es realitzaria una Cantata per Sta. 

Cecília organitzada per l’escola de música i en la qual hi participaven tots els 

centres de primària, en canvi al final la proposta és fer-la per St. Jordi. Ells 

havien entès que era una cosa acordada i per tant ho van introduir a la 

programació anual del centre i ara veuen molt dificultós realitzar-la al mes 

d’abril.  

La directora de l’escola de música justifica el canvi de data ja que per tal de 

poder preparar la Cantata es necessita temps, realitzar-la al més de novembre 

és força complicat per tothom ja que com aquell que diu s’està a principi de 

curs. Explica que la cantata està pensada per els alumnes de 2n de primària, 

els infants serien els encarregats de cantar les cançons i els alumnes de 

l’escola de música hi posarien l’acompanyament musical.  No obstant, entén 

perfectament el que manifesta l’escola Vedruna i comenta que no tenen cap 

inconvenient en canviar la data, sempre que sigui a partir del segon trimestres, 

per tal de dur a terme aquesta activitat.  

L’escola Torres Amat i l’escola els Pins comenten que no veuen cap dificultat en 

poder realitzar la cantata al més d’abril però que s’adaptaran a qualsevol altre 

data proposada.  

Finalment, es comenta que parlaran tots els centres implicats per tal de buscar 

una nova data que els vagi més bé per tal de poder realitzar la Cantata.  

I sense més assumptes a tractar, es dóna per finalitzada la reunió quan són les 

dinou hores i quaranta minuts del dia indicat a l’encapçalament d’aquesta acta. 

Presidenta del Consell Secretari del Consell 


